
n ÖĞRETMEN, akade-
misyen ve şair kimliğiyle 
edebiyat dünyasında 
kendine özgü bir yer 
edinen Muhammed Ali 
Özdoğan, Kayıp İlanı adlı 
şiir kitabıyla okuyucula-
rıyla buluştu. Antalya’da 
yaşayan eğitimci, sos-
yolog ve şair Özdoğan’ın 
2001 yılından bu yana 
çeşitli ulusal edebiyat 
dergilerinde yayımlanan 
şiirleri, Çıra Yayınları 
tarafından kitaplaştırıldı.
n HABERİ 8'DE

Muhammed Ali Özdoğan’dan yeni şiir kitabı

KAYIP İLANI 

t 5 LİRA
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D
enizcileşme Platformu Başkanı İzzet Ünlü, 
“Demir korkuluklar ve falezlerdeki güvenlik 
kameralarının sayısı artırılmalıdır. Gece gö-
rüşlü kameralar ie her an takip edilmelidir.” 
dedi.  Şehir Plancıları Odası Şube Başkanı 

Funda Yörük ise “Burası bize en büyük miras, koruyucu 
projelerin hayata geçirilmesi gerekir. Koruma amaçlı 
kentsel tasarım çalışmaları yapılmalıdır.” diye konuştu.  
n HABERİ 4. SAYFADA

FALEZ UYARISI  
ANTALYA’NIN SEMBOLÜ DOĞAL GÜZELLIKLER KABUSA DÖNÜŞTÜ 

Konyaaltı’ndan başlayıp Lara’ya uzanan falezler; gerek kazalarla gerekse intihar 
vakalarıyla birçok kişinin hayatını kaybetmesine ya da yaralanmasına sahne 

oldu. İlgili meslek odaları ve STK’lar falezlerin doğal yapısı korunarak önleyici ve 
caydırıcı önlemler alınması çağrısında bulundu. 

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

                    

                    

GÜVENLİK ÖNLEMLERİ YETERSİZ 

A
ntalya’nın en önemli sembolü olan falezler 
geçen yıl birçok olaya sahne oldu. Falezler-
den düşen ya da intihar teşebbüsünde bulu-
nan kişilerin bazıları öldü, bazıları ise yaralı 
olarak kurtuldu. Bu tür adli vakaların sık 

sık yaşanması, falezlerde yeterli güvenlik önlemi olup 
olmadığı tartışmalarını da beraberinde getirdi. Falezlerin 
çeşitli noktalara konan uyarı levhaları da fayda etmedi.

KORKULUK VE KAMERA ÖNERİSİ 

İzzet 
Ünlü

Funda 
Yörük 

n KEPEZ Meclisi’nde 6 Şubat deprem-
lerinin yıl dönümü nedeniyle deprem 
kurbanları anıldı. Başkan Mesut Kocagöz, 
“Bu tür felaketlerin önlenmesine  
    yönelik olarak 

KEPTAŞ şirke-
tini kurduk. 

İlgili odalarla 
işbirliği içinde 
Kepez’de bina 
güvenliği ko-
nusunda tara-

ma yapacağız” 
dedi. n 5’TE 

KEPEZ’İ DEPREME 
HAZIRLAYACAĞIZ 
                    

n ZİRAAT Mühendisleri Odası 
(ZMO) Antalya Şubesi Başkanı 
Ali Top, ekolojik turizmin 
Antalya için büyük bir fırsat 
olduğunu belirterek, bu alan-
da devlet ve yerel yönetim-
lerin üreticilere daha fazla 
destek sağlaması gerektiğini 
vurguladı. n 2’DE 

ÇEVRECİ TURİZM 

n MAKINE Mühendisleri Odası Antalya 
Şube Başkanı İbrahim Atmaca, “Yürüyen 
merdivenler kullanım yoğunluğuna göre 
bakımdan geçirilmeli. En az ayda bir, iş-
lek yerlerdekilerde ise daha sık olarak yet-
kili şirket tarafından bakımların yapılması 
gerekiyor” dedi.  n HABERI 5’TE  

YÜRÜMEYEN 
MERDİVENLER
Üst geçitlerin önemli bölümünde yürüyen merdiven-
ler yürüyemez hale geldi. Sık sık arızalanan yürüyen 
merdivenler özellikle yaşlı insanları isyan ettirdi. 

                    DÜZENLİ BAKIM GEREKİR 
n ANTALYA’da yağış azlığı ve 
sıcaklık nedeniyle ormanlarda hızla 
üreyip yayılan zararlı böcekler, 
ağaçları kurutmaya başladı. Boyları 
3-4 milimetre olan böcekler, tepe 
noktasından girdikleri ağacı 15 gün 
içinde tamamen kurutuyor. Kuru-
yan 5 bin ağacın 20 bine ulaşmasın-
dan endişe ediliyor. n 6’DA 

KENDİSİ KÜÇÜK 
TEHLİKE BÜYÜK!

n ANTALYA geçen yıl 17 milyon 
278 bin 103 ziyaretçi ağırlayarak, 
önemli bir başarıya imza attı. İl 
Kültür ve Turizm Müdürü Cande-
mir Zoroğlu, ören yerleri arasında 
Patara Antik Kenti'nin, müzelerde 
ise Antalya Arkeoloji Müzesi'nin en 
çok ziyaret edilen yerler olduğunu 
söyledi.  n 2’DE 

ÖREN YERLERİNE
ZİYARETÇİ AKINI

TÜM İLÇE TARANACAK

Muhammed Ali 
Özdoğan

DÜŞENLER
ATLAYANLAR

ŞOV YAPANLAR
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ZMO Antalya Şubesi Başkanı 
Ali Top, Antalya’nın ekolojik 
turizm potansiyeline vurgu 
yaparak, bu doğrultuda turizmi 

12 aya yayma çalışmalarının daha etkili 
olacağını belirtti. Ekolojik turizmin hem 
Antalya’nın doğal zenginliklerini hem 
de tarımsal üretimini turizme entegre 
edebileceğini belirten Başkan Top, 
Akseki ve Manavgat gibi bölgelerde bu 
tür girişimlerin örneklerinin bulundu-
ğunu söyledi. Bu çalışmaların geniş-
letilmesi gerektiğini ifade eden Top, 
“Hayvancılık ve tarım faaliyetlerini 
tanıtan etkinlikler, yöresel ürün satışları 
ve konaklama imkanlarıyla hem turizmi 
canlandırabilir hem de köylümüzü kal-
kındırabiliriz” diye konuştu.Antalya’nın 
bu projelere daha aktif dahil olması 
gerektiğini dile getiren Başkan Top, 
“Köylülerin ve üreticilerin bu alanda 
desteklenmesi gerekiyor. Tarımla enteg-
re bir turizm modeli geliştirilerek, hem 
turizmi 12 aya yayabilir, hem de yöre 
halkına ekonomik fayda sağlanabilir. 
Bu yaklaşımla Antalya’nın turizmini 12 
aya yayma potansiyelimiz artar” dedi. 

EKOLOJİK TURİZMİ 
YAYGINLAŞTIRMALIYIZ
Ekolojik turizmin dünya genelinde 
önemli bir trend olduğuna dikkati çeken 

Başkan Top, Antalya’nın potansiyeli ile 
birlikte bu alanda kolayca değerlendiri-
lebileceğini söyledi. 
Akdeniz Üniversitesi’ndeki eğitimin 
güçlü olduğunu aktaran Top, “Akdeniz 
Üniversitesi gibi güçlü bir eğitim altya-
pımız var. Üniversitenin, kırsal turizmi 
destekleyen projeler geliştirmesi ve 

sahaya inmesi gerekiyor. 
Antalya’nın ekolojik turizmde bir 
marka haline gelmesi, turizm ve tarım 
sektörlerimizi güçlendirir. Özellikle 
Tarım ve Turizm Bakanlığı’nın bu 
konuda yol gösterici projeleri uygula-
maya koyması, destek olması şart” diye 
konuştu. Ekolojik turizmin sosyal kal-

kınma açısından da önemli bir potansi-
yel sunduğunu belirten Top, bu süreçte 
kırsal bölgelerde yaşayan gençlerin dil 
öğrenimi ve kendini geliştirme imkanı 
bulabileceğini ifade etti. Top, “Köyler-
de yaşayan gençler, turistlerle birebir 
etkileşim kurarak yabancı dil öğrenebi-
lir. Bu da hem onların kişisel gelişimine 
hem de bölgenin kalkınmasına katkı 
sağlar. Bu süreçte eğitimli ve yetenekli 
bireylerin ortaya çıkması, bölgeyi daha 
da ileri taşıyacaktır” dedi.

YEREL EKONOMİYE KATKI, YÖRESEL 
ÜRÜNLERE DEĞER 
Ekolojik turizmin, yöresel ürünlere de 
değer katacağını belirten Top, “Zeytin-
yağı, yöresel yemekler gibi ürünlerin 
turistlere sunulmasıyla hem yerel 
ekonomiye katkı sağlanır hem de isra-
fın önüne geçilir. Turistler otellerdeki 
açık büfeler yerine, köylerde doğal ve 
kaliteli ürünlere yönlendirilebilir. Bu 
model, hem çevreyi koruyan hem de 
ekonomik fayda sağlayan sürdürülebilir 
bir yapı oluşturur” dedi. Başkan Top, 
Antalya için bu tür projelere destek 
verilmesi gerektiğinin altını çizerek, 
ekolojik turizmin tarım ve turizm 
entegrasyonuyla Antalya’yı bir dünya 
markası haline getirebileceğini sözleri-
ne ekledi. n DHA

ÇEVRE İLE 
İÇ İÇE

Ekolojik turizm, 12 ay turizm potansiyelini artırabilir

ZİRAAT Mühendisleri Odası (ZMO) Antalya Şubesi Başkanı Ali Top, ekolojik turizmin Antalya için büyük 
bir fırsat olduğunu belirterek, bu alanda devlet ve yerel yönetimlerin üreticilere daha fazla destek sağ-
laması gerektiğini vurguladı. Ekolojik turizmin tarım ve turizm sektörlerini birleştiren önemli bir çözüm 
olduğunu ifade eden Top, “Bu yaklaşımla Antalya’nın turizmini 12 aya yayma potansiyelimiz artar” dedi.

Antalya İl Kültür ve 
Turizm Müdürü Can-
demir Zoroğlu, 2024 
yılı turizm verilerini 
paylaştı. Antalya’nın 
2024 yılında 17 
milyon 278 bin 103 
ziyaretçiye ev sahip-
liği yaptığını aktaran 
Zoroğlu, en çok zi-
yaret edilen müzenin 
Antalya Arkeoloji 
Müzesi olduğunu 
ifade etti. Müze ziya-
retlerinde 2023 yılına 
oranla yüzde 5 artış 
yaşandığını belirten 
Candemir Zoroğlu, 
“Antalya Arkeoloji 
Müzesi 175 bin 970 

kişi tarafından ziyaret 
edildi. Mevlevihane 
Müzesi 155 bin 332, 
Antalya Atatürk Evi 
Müzesi ise 153 bin 
903 ziyaretçi ağırladı” 
dedi.Antalya’daki ören 
yerlerinin de yoğun ilgi 
gördüğünü vurgulayan 
Zoroğlu, 2024 yılında 
yaklaşık 2,3 milyon 
kişi tarafından ziyaret 
edilen ören yerleri 
arasında en popüler 
olanları aktardı. Veri-
lere göre Patara 356 
bin 199 ziyaretçi ile 
ilk sırada yer alırken, 
Phaselis 337 bin 938 
ziyaretçi, Aspendos 

326 bin 648 ziyaretçi ağırladı.

KÜLTÜREL MİRAS ÇALIŞMALARI 
SÜRÜYOR
Candemir Zoroğlu, 2024 yılında Side 
ve Patara başta olmak üzere hayata 
geçirilen ‘Gece Müzeciliği’ uygula-
masının kapsamının 2025 sezonunda 
genişletilerek devam edeceğini belirtti. 
Kültürel mirasın korunması ve geleceğe 
taşınması için önemli projeler yürü-
tüldüğünü ifade eden Zoroğlu, 2024 
yılında 28 alanda kazı çalışması yapıldı-
ğını söyledi. Bu kazılar için 500 milyon 
132 bin TL ödenek aktarıldığını belirten 
Candemir Zoroğlu, Syedra, Aspendos, 
Phaselis ve Myra-Andriake gibi antik 
kentlerde arkeoloji tarihine ışık tutacak 
bulgulara ulaşıldığını aktardı.

YENİLEME ÇALIŞMALARA SÜRÜYOR 
Antalya’daki müze ve ören yerlerinden 
elde edilen gelirin, 2024 yılında 274 
milyon 721 bin 487 TL olduğunu ifade 
eden Zoroğlu, “Müzelerimizde toplam 
105 bin 845 eser kayıtlı. Ayrıca 2024 
yılında müze envanterine 886 yeni eser 
eklendi. Antalya Arkeoloji Müzesi’nin 
yenileme çalışmaları bu yıl itibarıyla 
başlatılıyor. Kemer’e bir Su Altı Arke-
oloji Müzesi kazandırma çalışmaları 
da yoğunlaştırılmış durumda” dedi.
Candemir Zoroğlu, Antalya’da turizmi 
12 aya yaymayı amaçladıklarını da 
belirterek, “Turizmle ilgili en önemli 
amaçlarımızın başında bu geliyor. Bunu 
da kültür, spor, gastronomi gibi nitelikli 
turizm ürünlerimizle gerçekleştirmek 
istiyoruz” diye konuştu. n İHA

Ören yerlerine
ziyaretçi akını 

Patara ve Antalya Müzesi en popüler

ANTALYA geçen yıl 17 milyon 278 bin 103 ziyaretçi ağırlayarak, önemli bir başarıya imza attı. 
İl Kültür ve Turizm Müdürü Candemir Zoroğlu, ören yerleri arasında Patara Antik Kenti'nin, 
müzelerde ise Antalya Arkeoloji Müzesi'nin en çok ziyaret edilen yerler olduğunu söyledi.

ALANYA Alaaddin Keykubat Üniversi-
tesi (ALKÜ) Tıp Fakültesi Aile Hekimliği 
Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Kenan 
Taştan tedavi gördüğü hastanede hayatını 
kaybetti.  Tıp doktoru ve yazar Alanya 
Alaaddin Keykubat Üniversitesi (ALKÜ) 
Tıp Fakültesi Aile Hekimliği Ana Bilim 
Dalı Başkanı olan başarılı akademisyen 
Prof. Dr. Kenan Taştan, tedavi gördü-
ğü hastanede hayata gözlerini yumdu. 
Alanya Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
GETAT Kliniğinde başarılı işlere imza 
atan Prof. Taştan, Gaziantep Tıp Fakültesi 
yoğun bakım ünitesinde bir süredir tedavi 
görüyordu. Geçtiğimiz günlerde bypass 
ameliyatı geçiren ve akciğerinde de sönme 
olan Taştan durumunun ağırlaşması sebe-
biyle kaldırıldığı yoğun bakım ünitesinde 
yapılan tüm müdahalelere rağmen yaşama 
tutunamadı. Alanya Alaaddin Keykubat 
Üniversitesini ve sağlık camiasını yasa 
boğan vefat sonrası ALKÜ bir taziye me-
sajı yayımladı. Mesajda, “Acı Kaybımız. 
Üniversitemiz Tıp Fakültesi Aile Hekimli-
ği Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Kenan 
Taştan, tedavi gördüğü hastanede vefat 
etmiştir. Üniversitemiz ve tıp camiasına 
büyük katkıları olan hocamıza Allah’tan 
rahmet, tüm yakınlarına sabır dileriz” 
ifadelerine yer verildi. 

 DERİN ÜZÜNTÜ DUYUYORUM
  Prof. Dr. Kenan Taştan’ın vefatından 
dolayı derin bir üzüntü duyduğunu ifade 
eden ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan 
Ahmet Türkdoğan, “Meslektaşım ve Üni-
versitemiz Tıp Fakültesi Aile Hekimliği 
Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Kenan 
Taştan’ın vefat haberini büyük bir üzün-
tüyle öğrendim. Hocamızla birlikte çok 
güzel çalışmalar yaptık. Alanında kendisi-
ne ve kariyerine güvendiğimiz bir isimdi. 
Aramızdan ayrılmasından derin bir üzüntü 
duyuyorum. Tıp camiasına büyük emekle-
ri olan hocamıza Allah’tan rahmet, kederli 
ailesine baş sağlığı dilerim. Başımız sağ 
olsun” dedi. n İHA 
  
 

ALKÜ’NÜN
ACI KAYBI 

Antalya Bilim Merkezi’nde düzenlenen 
matematik atölyesi, sayısal keşifler ve akıl 
bilmeceleriyle çocukların matematiğe olan 
ilgisini artırı-
yor. Pazartesi 
hariç haftanın 
her günü açık 
olan merkezde, 
akıl bilmece-
leri ve sayısal 
keşifler tema-
tik atölyelerin-
de öğrencilere 
birbirinden 
eğlenceli 
etkinlikler ger-
çekleştiriliyor. 
Matematik 
becerilerini ge-
liştiren çalış-
malarda, etkileşimli ortamda katılımcıların 
bilgi birikimlerini arttırmak hedefleniyor.

AKIL OYUNLARIYLA ÖZGÜVEN AŞILANIYOR
Katılımcıların yaş gruplarına göre sürek-
li değiştirilen atölyede, Fibonacci sayı 
dizisi nasıl oluşmuştur ve günlük hayatta 
nerelerde karşımıza çıkmaktadır. Fraktal 
nedir ve sonsuz geometrik şekiller nasıl 
oluşur, altın oran ve doğada matematik 
temasıyla altın oran tabloları gibi çalışma-
larla matematiğe olan özgüven arttırılıyor. 
Sayıların dünyasını keşfetme ve sayı 
çarkı oluşturma, renkli origamiler, sonsuz 
çiçek tasarımları, resfebe, sudoku, reversi, 
mangala benzeri akıl oyunları da, geçmiş-
ten günümüze matematiğin nasıl ortaya 
çıktığını anlatıyor. n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

MATEMATIK 
ATÖLYESI
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Muratpaşa ilçesi Balbey Mahal-
lesi 426 Sokak’ta 2 katlı ahşap 
binada dün saat 23.30 sıralarında 
yangın çıktı. Antalya’nın surlar 

dışındaki ilk yerleşim alanı olan ve geçmi-
şi 500 yıla dayanan Balbey Mahallesi’nde 
tescilli 43 evden 150 yıllık tarihe sahip olan 
2 katlı binadan yükselen alevleri görenler 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. İhbarla 
bölgeye çok sayıda itfaiye ekibi sevk edildi. 
Ekipler sokakların dar yapısı nedeniyle yangın 
bölgesine ulaşmakta zorlandı. Yangın, itfaiye 
ekiplerinin 3 saatlik çalışmasının ardından 
kontrol altına alınıp söndürüldü. 2 katlı bina 
kullanılamaz hale gelirken, yangın anı çevre-
deki mahallelilerin cep telefonu kameralarına 
da yansıdı.

GÜZEL BİR MİMARİSİ VARDI
Balbey Mahalle Muhtarı Abdullah Uyaroğlu, 
“Geçen seneye kadar oturanlar vardı. Satın 
alındı. Sahibiyle iyi bir diyalog kuramadık, 
içeri giren çıkanın belli olmadığını söyledik. 
‘Her an böyle kötü bir şey başımıza gelebilir’ 
dedik, neticede geldi. Tarihi bir yapı, ortalama 
100- 150 senelik var. 43 tescilli binadan biriy-
di. Güzel bir mimarisi vardı” diye konuştu.

MADDE BAĞIMLILARI YAKTI, İDDİASI
Mahallede oturan Ecem Pulat da “Mahal-
lemizdeki tarihi eser madde bağımlıları 
yüzünden yok oldu. Boştu, kullanılmıyordu. 
Uyuşturucu kullananlar kalıyordu. Ateş yakı-
yorlardı. Büyük ihtimalle onlar yaktı. Sokaklar 
dar, itfaiye ekipleri giremedi. Bu yüzden de 
gecikme oldu. Can güvenliğimiz yok, yangın 
bizim evimize de sıçrayabilirdi. Şu an evimize 
giremiyoruz yangından dolayı sabaha kadar 
sokakta bekleyeceğiz” dedi. Polis ekipleri yan-
gının çıkış nedenini araştırıyor. n DHA

TARIH KÜL OLDU 
150 yıllık tescilli bina yandı 

ANTALYA’da 150 yıllık 2 katlı boş ahşap binada çıkan yangın, itfaiye ekiplerinin 3 saatlik müdaha-
lesiyle söndürüldü. Balbey Mahalle Muhtarı Abdullah Uyaroğlu, “Sahibiyle iyi bir diyalog kurama-
dık, içeri giren çıkanın belli olmadığını söyledik. ‘Her an böyle kötü bir şey başımıza gelebilir’ de-
dik, neticede geldi. Tarihi bir yapı, ortalama 100- 150 senelik var. 43 tescilli binadan biriydi” dedi.

OLAY, dün saat 19.00 sıralarında Kökez 
Mahallesi Cumhuriyet Caddesi’nde meydana 
geldi. 2 katlı evde yaşadığı öğrenilen R.Ç., ai-
lesiyle tartıştıktan sonra depo olarak kullanılan 
giriş kattaki odunları ateşe verdi. İhbar üzerine 
olay yerine itfaiye ve polis sevk edildi. Olay 
yerine gelen itfaiye ekipleri yangına müdahale 
etmek isterken, R.Ç. ise elindeki av tüfeğiyle 
tehdit ederek yaklaştırmadı. Bir süre ekiplere 
direnen R.Ç.’yi polis ikna etti. R.Ç. gözaltı-
na alındıktan sonra itfaiye yangını üst kata 
sıçramadan söndürdü. Evde maddi hasar oluşan 
olayla ilgili polis inceleme başlattı. n DHA 

Evini ateşe verdi
itfaiyeyi engelledi
Serik ilçesinde ailesiyle tartıştıktan sonra evi ateşe verip yangını söndürme-
ye gelen itfaiye ekiplerine av tüfeğiyle engel olan R.Ç.’yi, polis gözaltına aldı.

BURDUR’da merkeze bağlı 
Çine köyündeki süt toplama mer-
kezine süt teslim ettikten 
sonra evine dönen 
Ümmü Ceylan yolun 
karşısına geçme-
ye çalışırken, 
Alaaddin Y. (49) 
yönetimindeki 15 
ABN 465 plakalı 
hafif ticari araç 
çarptı. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık ve 

jandarma ekipleri sevk edildi. 
Ambulansla Burdur Devlet Has-

tanesi’ne götürülen Ceylan, 
yapılan müdahaleye 

rağmen yaşamını yitir-
di. Hafif ticari araç 
sürücüsü ise ifadesi 
alınmak üzere jan-
darma karakoluna 
götürüldü. Jandar-

ma tarafından kaza 
ile ilgili soruşturma 

başlatıldı. n DHA 

Evine dönerken kazada can verdi

Muratpaşa ilçesine bağlı Fener Ma-
hallesi Tekelioğlu Caddesi üzerinde 
bulunan restoranın baca kısmında 
dumanı fark eden çevredekiler durumu 
hemen 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bil-
dirdi. İhbarla bölgeye polis, itfaiye ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. Restoranın 
bacasında başlayan yangın itfaiye mü-
dahalesiyle kısa sürede söndürülürken, 
yangının çatıya sirayet etmesi engel-
lendi. Yangında dumandan etkilenen 
olmazken, restoranın bacasında maddi 
hasar oluştu. Ekipler, yangınla ilgili 
inceleme başlattı. n DHA

Restoranda
baca yangını

ANTALYA’DA Döşemealtı YG Tipi 
Kapalı Ceza İnfaz Kurumu’nda tutuk-
lu bulunan Yenidoğan Çetesi davası 
sanıklarından Doktor İlker Gönen (44) , 
1 Şubat’ta tek kişilik koğuşunda kırdığı 
çay bardağı ile intihara teşebbüs etti. 
Gönen, kaldırıldığı hastanede hayatını 
kaybetti. Gönen’in cenazesi Antalya 
Adli Tıp Kurumu morgunda yapılan 
otopsi işlemlerinin tamamlanmasının 
ardından dün akşam saatlerinde ailesi ve 
avukatı Aydın Mantar tarafından teslim 
alındı. Gönen’in cenazesi toprağa veril-
mek üzere İstanbul’a götürüldü. n DHA

Cenazesi alındı

ISPARTA’da 5 katlı apartmanın 2’nci 
katında çıkan yangında balkonda mahsur 
kalan 5 kişiyi itfaiye kurtardı.  Yangın, Pi-
rimehmet Mahallesi 1732 sokaktaki apart-
manda meydana geldi. 5 katlı apartmanın 
2’nci katındaki dairede henüz bilinmeyen 
nedenle çıkan yangın kısa sürede büyüdü. 
İhbar üzerine olay yerine itfaiye ve polis 
ekibi sevk edildi. İtfaiye ekibi balkonda 
mahsur kalan 5 kişiyi kurtardı. Ekiplerin 
yaklaşık 2 saat çalışmasının ardından 
yangın söndürüldü. n DHA

Isparta’da yangın 

BURDUR Gölhisar ilçe-
sinde saat 06.00 sıralarında 
meydana gelen kazada, 
Ömer Akay yönetimin-
deki otomobil sürücünün 
direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu Armut-
lu Mezarlığı yakınlarında 
takla attı. İhbar üzerine olay yerine sağlık, 
polis ve itfaiye ekipleri sevk edildi. İtfaiye 
ekipleri tarafından otomobilden çıkarıla-
rak Gölhisar Devlet Hastanesi’ne götü-
rülen Ömer Akay, müdahaleye rağmen 
yaşamını yitirdi. n DHA

Gölhisar’da 
ölümlü kaza 

AKSU Cumhuriyet Mahallesi D-685 kara 
yolunda; Yunus M. (19) idaresindeki  oto-
mobil, istinat duvarına çarptı. Çarpmanın 
etkisiyle duvarın arkasındaki kayalara ade-
ta yapışan ve hurdaya dönen otomobilin 
sürücüsü Yunus M., araçta sıkışarak ağır 
şekilde yaralandı. Yoldan geçenlerin ihbarı 
üzerine olay yerine itfaiye, polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Kısa sürede olay 
yerine ulaşan itfaiye ekipleri, demir kesme 
aparatıyla sıkışan sürücüyü bulunduğu 
yerden çıkarıp sağlık ekiplerine teslim 
etti.   Sedyeye alınan genç, ambulansla 
hastaneye kaldırdı. Kazayla ilgili inceleme 
başlatıldı. İHA 
  

Araçta sıkışan 
genç kurtarıldı  
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Antalya’nın dünyaca ünlü 
falezleri, her yıl birçok kazaya 
ve ölüme sahne olarak adeta 
ailelerin ocaklarına ateş dü-

şürdü. Konyaaltı ve Muratpaşa ilçelerini 
birbirine bağlayan ve yaklaşık 40 metre 
yükseklikte bulunan falezlerden düşen 
kişilerin çoğu hayatını kaybederken, 
bazıları ise ağır yaralı olarak kurtul-
du. Yaşanan olayların büyük bir kısmı 
özellikle Karaalioğlu Parkı çevresinde 
meydana gelirken, bölgedeki güvenlik 
önlemlerinin yetersiz olduğu yönündeki 
tartışmalar yeniden gündeme geldi.

OLAYLAR EKSİK OLMADI 
Özellikle gece geç saatlerde alkol alan 
ve falezlerde gezintiye çıkan gençlerin 
bir anlık dikkatsizliği, büyük felaketlere 
neden oluyor. 2024 yılının ilk gününde 
meydana gelen ve büyük bir üzüntüye 
neden olan olayda Akdeniz Üniversitesi 
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Çalış-
ma Ekonomisi Bölümü 1. sınıf öğrencisi 
Burak Gelir (21) ile Sosyal Bilimler 
Meslek Yüksekokulu Büro Hizmetleri 
ve Sekreterlik Bölümü 1. sınıf öğrencisi 
Hilal Öğütlü (20) falezlerden düşerek 
hayatını kaybetmişti. İki gencin ölümü 
hem kentte hem de ülkede tartışmaları da 
beraberinde getirdi. Antalya’da 2024 yılı 
boyunca birçok benzer olay yaşanırken 
2024 yılının sonunda da kabus gibi bir 
olay daha meydana geldi. Muratpaşa 
ilçesi Şirinyalı Mahallesi Eski Lara Cad-
desi’nde Engin Ş.’niniçinde bulunduğu 
ifade edilen otomobil, falezlerden denize 
uçtu. Araç günler sonra sudan çıkarılır-
ken, gencin cesedine aradan geçen bir 
aya rağmen ulaşılamadı.

GÜVENLİK ÖNLEMLERİ YETERSİZ
Bu tür olayların sık yaşanması, falezlerde 
yeterli güvenlik önlemi olup olmadığı 
tartışmalarını da beraberinde getirdi. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ekipleri 
tarafından falezlerin birçok noktası-
na “Falezlere yaklaşmak tehlikeli ve 
yasaktır” ifadesinin yer aldığı levhalar 
konuldu. Birçok kişi ise bu uyarıyı adeta 
yok sayıyor. En güvenli alan ise Yavuz 
Özcan Parkı’nın da içerisinde yer aldığı 
falezler olarak öne çıkıyor. Falezlerin 
denizle buluştuğu noktada Kaleiçi man-
zarasını izlemek isteyenleri yaklaşık 1,5 
metre yüksekliğinde bir demir bariyer 
karşılıyor. Lara bölgesinde falezlerin 
etrafında çit bulunurken, Atatürk Parkı 
tarafında ise adeta nerede ise bir önlem 
bulunmuyor. Birçok noktada falezlerin 
ucuna kadar gelen kişiler bir anlık dikkat 
dağınıklığında aşağı düşebiliyor.

GECE GÖRÜŞLÜ KAMERA İLE 
DENETLENSİN
Muratpaşa Lara hattından başlayarak 
Konyaaltı Beach Park’ta sona eren falez-
lerde, bazı noktalarda güvenlik önlemleri 
alınsa da Karaalioğlu Parkı ve çevresinde 
bu önlemler yetersiz kaldığı gözlendi. 
Özellikle patika yollardan falezlerin 
kenarına inmeye çalışan gençler, çoğu 
zaman düşerek hayatlarını kaybetti ya 

da mahsur kalıp geri çıkamadı. Antalya 
Denizcileşme Platformu Başkanı İzzet 
Ünlü, geçmişte Kaleiçi Yat Limanı’nda 
bulunan polis karakolunun kaldırılma-
sının güvenlik konusunda bir boşluk 
oluşturduğunu ifade etti. Gençlerin 
korunması yönünde bir çağrıda bulunan 
Ünlü, falezlerde alınabilecek önlemler 
hakkında da bilgi verdi. Ünlü, “Demir 
korkuluklar artırılmalı ve bu korkulukla-
rın aşılması zor hale getirilmesi sağlana-
bilir. Falezlerde güvenlik kameralarının 
sayısı artırılmalı ve gece görüşlü ka-
meralar eklenerek her an takip edilmesi 
sağlanmalıdır.Falezlerin bulunduğu park 
ve yürüyüş yolları daha aydınlık hale 
getirilerek güvenli hale gelsin.  Falez-
lerin doğal yapısını bozmadan güvenlik 
önlemleri artırılmalı ve taş düşmelerinin 
önüne geçilmelidir. Olayların daha çok 
hafta sonu yaşandığını görüyoruz, bu 
durumda hafta sonu gerekirse bu alana 
en az 4 bekçi görevlendirilmelidir” dedi. 

KOPYALA YAPIŞTIR PROJELERDEN UZAK 
DURALIM
Hayata geçirilecek olan projelerde falez-
lerin doğal yapısının mutlaka korunması 
gerektiği yönünde bir çağrıda bulunan 
Şehir Plancıları Odası (ŞPO) Şube Baş-
kanı Funda Yörük, “Doğal yapısı korun-
malıdır, kullanımı biraz daha kontrollü 
olabilir. Özellikle Karaalioğlan parkında 
bir proje hayata geçirilebilir. Kaleiçi 
de içerisine dahil edilsin. Daha güvenli 
olsun. Bütün sahil bandı sit alanı kapsa-
mına bulunuyor. Bilimsel veriler üzerine 
bir proje hayata geçirilmeli. Yapılacak 
olan çalışmalarda sit alanı olduğunu 
unutuluyor. Burası bize en büyük miras, 
koruyucu projeler hayata geçirilmesi 
gerekir. Ne kadar iyi kullanırsak o kadar 
güvenliği artar. İyi kullanırsak iyi olur, 
kötü kullanırsak kötü olur. Uzmanların 
burada görüş alınması gerekir. Koru-
ma amaçlı kentsel tasarım çalışmaları 
yapılmalıdır. Yapılacak olan en küçük bir 
önlemin detayı çok iyi düşünülmelidir. 
Kopyalama yapıştırma projelerden uzak 
duralım” sözlerine yer verdi. 

SORUMLULUK ALALIM
Falezlerin aydınlatılmasına da karşı çı-
kan Ünlü, “Bu tür projelere ayrılan bütçe 
falezlerin güvenliğine ayrılması daha 
doğru olur. Kentte aydınlatılması gereken 
yerleri aydınlatmıyoruz ama aydınlatı-
lamaması gereken yerler aydınlatılıyor. 
Harekete geçmek için daha neyi bekli-
yoruz. Her sabah gözümüzü açtığımızda 
bir falez haberi karşımıza geliyor. Daha 
fazla zaman kaybetmeden herkes üzerine 
düşen sorumluluğu yerine getirsin” açık-
lamasına yer verdi. 

YIL KABUS GİBİ BAŞLADI
Antalya’da 2024 yılında falezlerde yaşa-
nan birçok olayda can kayıpları yaşandı. 
İşte o olaylardan öne çıkanlar. Antalya 
2024 yılının ilk gününe dehşet veren bir 
haberle uyandı. Alınan bilgiye göre; Ka-
raalioğlu Parkı’na arkadaşları ile eğlen-
meye giden Akdeniz Üniversitesi İktisadi 

ve İdari Bilimler Fakültesi Çalışma Eko-
nomisi 1. sınıf öğrencisi Burak Gelir (21) 
ile Sosyal Bilimler MYO Büro Hizmet-
leri ve Sekreterlik 1. sınıf öğrencisi Hilal 
Öğütlü (20) parktaki tarihi Hıdırlık Ku-
lesi yakınlarında falezlerin üzerine çıktı. 
İki genç, yaklaşık 40 metre yükseklikten 
kayalık zemine düştü.  Olayı görenlerin 
haber vermesi üzerine bölgeye itfaiye ve 
polis ekipleri sevk edildi. Yapılan incele-
mede iki gencin cesetleri bulundu. İtfaiye 
ekipleri ve deniz polisinin çalışmasıyla 
olay yerinden alınan cesetler, inceleme-
nin ardından Antalya Adli Tıp Kurumu 
morguna kaldırıldı. 

FALEZLERDEN DÜŞTÜ
01 Şubat 2024 yılında meydana gelen 
olayda 20 metrelik falezlerden bir kişinin 
düştüğünü görenler durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezine bildirdi. Belirtilen ad-
rese gelen itfaiye ekipleri, kayalık alanda 
acı çığlıkları atan ve isminin Kübra G.I. 
(28) olduğu öğrenilen kadının kurtarıl-
ması için deniz polisinden yardım talep 
etti. Yaklaşık 3 dakikada olay yerine 
gelen deniz polisi ekipleri, Kübra G.I.’yı 
bulunduğu yerden kontrollü bir şekilde 
bota aldı. Kaleiçi Yat Limanı’na getirilen 
Kübra G.I.’nın ambulansa alındığı sırada 
‘Kaburgalarım’ diye bağırdığı ve acı 
çektiği görüldü. İlk müdahalesi ambu-
lansta yapılan genç kadın, tedavi için 
Antalya Eğitim ve Araştırma Hastanesine 
götürüldü. 

BİR GENÇ DAHA HAYATINI KAYBETTİ
23 Mart 2024 yılında meydana gelen 
olayda Karaalioğlu Parkında yürüyüş 
yapan vatandaşlar falezle denizin birleş-
tiği noktada, hareketsiz şekilde yatan bir 
kişiyi görünce durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla adrese deniz 
polisi, sağlık ve itfaiye ekibi sevk edildi. 
Sağlık ekiplerinin yaptığı incelemede 
24 yaşındaki Berkhan Oğuz’un hayatını 
kaybettiği belirlendi. Oğuz’un cansız 
bedeni deniz polisi botuyla Kaleiçi Yat 
Limanı’ndaki polis noktasına çıkarıldı. 
Acı haberi alan Oğuz’un yakınları büyük 
üzüntü yaşadı. Baba Ebubekir Oğuz, 
torbadaki oğlunun cenazesinin yanına 
oturup sarıldı ve gözyaşlarını tutamadı. 

DENGESİNİ KAYBEDEREK DÜŞTÜ
05 Mayıs 2024 yılında meydana gelen 
olayda Kuğulu Park içerisinde bulunan 
falezlerin olduğu noktadan aşağıya 
inerek arkadaşı ile birlikte oturan Suzan 
N.T. (18), bir anda dengesini kaybederek 
3 metre yüksekten kayalıkların olduğu 
yere düştü. Durumu gören arkadaşı 112 
Acil Çağrı Merkezi’ne ihbarı üzeri-
ne bölgeye polis, deniz polisi, itfaiye, 
AFAD ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Olay yerine gelen deniz polisleri böl-
genin kayalık olması sebebiyle Suzan 
N.T.’ye ulaşamadı. İtfaiye ve AFAD 
ekipleri halat yardımıyla bölgeye inip 
ulaştıkları genç kız, bulunduğu kayalık-
lardan güvenli bölgeye çıkarılarak sağlık 
ekiplerine teslim edildi. 

ÖNCE KAVGA SONRA CESET
10 Temmuz 2024 yılında meydana gelen 
olayda Muratpaşa ilçesi Konyaaltı Cad-
desi üzerindeYavuz Özcan Parkı’nda bir 
kişinin hareketsiz yattığı ihbarı üzerine 
olay yerine gönderilen polis ve sağlık 
ekipleri şahsın hayatını kaybettiğini 
belirledi. Ekiplerin olay yerinde yaptığı 
incelemede şahsın cansız bedeninin bu-
lunduğu noktaya 20 metre mesafede kan 
ve sürüklenme izi tespit edildi. Bunun 
üzerine olayın cinayet olabileceği şüphe-
sini değerlendiren Cinayet Büro Amirliği 
ekipleri aynı şahsın bir saat önce parkın 
üst kısmında kimliği belirsiz bir kişi ile 
kavga ettiği bilgisine ulaştı. 

22 YAŞINDAKİ GENCİN CESEDİ BULUNDU
14 Ağustos günü yaşanan bir başka 
olayda Muratpaşa ilçesi Konyaaltı Sahil 
bandında bulunan falezlerde sportif 
amaçlı dalış yapan iki dalgıç, falezlerin 
alt kısmında su altında kayalara takılmış 
vaziyette bir şahsın cansız bedeni ile 
karşılaştı. Hemen su yüzeyine çıkan ve 
falezlerin üst kısmında bulunan işlet-
medeki vatandaşlara seslenen dalgıçlar 
112’yi aramalarını istedi. Üzerinde 
kıyafetleri olduğu görülen şahsa yapılan 
üst aramasında Ahmet Göçer’e (22) ait 
kimlik çıktı. Yaklaşık 12 saattir su altında 
olduğu değerlendirilen Göçer’in cansız 
bedeni Olay Yeri İnceleme ekiplerinin 
çalışmasının ardından kesin ölüm nede-

ninin belirlenmesi için Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna kaldırıldı. 

CANSIZ BEDENİ BULUNDU
20 Eylül’de ise Şirinyalı Mahallesi’n-
de bulunan falezlerin yaklaşık bir mil 
açığında sabah saatlerinde devriye görevi 
için denize açılan Antalya Emniyet Mü-
dürlüğü Deniz Liman Şube Müdürlüğüne 
bağlı ekipler Lara bölgesi açıklarında su 
yüzeyinde bir cisim olduğunu fark etti. 
Kıyıdan yaklaşık 1 mil açıkta bulunan 
cisme yaklaşan deniz polisi su yüzeyinde 
bir kişinin cansız bedeni ile karşılaştı. 
Ceset daha sonra karaya çıkarılarak 
morga kaldırıldı.

FALEZLERDEN OTOMOBİL UÇTU
2024’e falezlerde yaşanan iki büyük 
acı ile giren Antalya bu kez 2024’ün 
son günlerinde de yine acı dolu bir giriş 
yaptı. Muratpaşa ilçesi Şirinyalı Mahal-
lesi Eski Lara Caddesi’nden bulunan 
Mobil Halk Plajı yakınlarında meydana 
gelen olayla 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bir aracın süratli bir şekilde falezlerden 
denize uçtuğu ihbarı üzerine olay yerine 
çok sayıda itfaiye, polis, AFAD, Sahil 
Güvenlik ve sağlık ekibi sevk edildi. 
Yapılan ilk arama çalışmasında dalgalar 
arasından çıkartılan 34 CHK 531 plakalı 
parçanın yapılan plaka sorgulamasında 
araçtaki şahsın Engin Ş. (27) olabileceği 
üzerinde duruldu. Olaydan günler sonra 
Zonguldak MTA’dan gelen özel ekip ve 
cihazla yapılan taramada aracın yeri tespit 
edildi. Deniz Polisi’ne bağlı balıkadamlar 
tarafından aracın bulunduğu yer duba ile 
işaretlenirken, Engin Ş.’nin cansız bedeni-
nin araç içerisinde bulunmadığı öğrenildi. 
Ardından özel vinç bulunan tekneye 
bağlanan araç vinç yardımıyla bulunduğu 
yerden çıkarıldı. Gencin cenazesine ise 
üzerinden 1 aydan fazla zaman geçmesine 
rağmen ulaşılamadı.

ÖNCE KENDİSİ SONRA ARKADAŞI 
BULUNDU
Ocak ayında yaşanan ve ülke gündemin-
de yer edinen bir başka olay ise Muratpa-
şa ilçesi Gençlik Mahallesi’nde bulunan 
falez bandında meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, dün akşam saatlerinden 
bu yana Hüseyin Boran Karabulut’a 
(18) ulaşamayan ailesi polis merkezine 
giderek başvurusunda bulundu. Sabah 
saatlerinde 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
yapılan ihbarla Antalya Emniyet Müdür-
lüğü Deniz Liman Şube Müdürlüğü’ne 
bağlı ekipler bölgede arama yaptı. Yakla-
şık 40 metrelik falezlerin dip noktasında 
bir kişinin cansız bedenine ulaşan deniz 
polisi, gencin cansız bedenini alarak Yat 
Limanı’na getirdi. Yapılan incelemede 
gencin 18 yaşındaki Hüseyin Boran 
Karabulut olduğu belirlendi. Öte yandan 
hayatını falezlerden düşerek hayatını 
kaybettiği değerlendirilen Hüseyin Boran 
Karabulut’un dün akşam aynı noktada 
yaşanan falezlerden düşme olayında 
yardım çığlıklarını üzerine kurtarılan 
Yağmur Z.’nin arkadaşı olduğu öğrenildi. 
n ERTUĞRUL GÜN- ÖZEL HABER

FALEZLERDE ACİL
ÖNLEM ALINMALI

Antalya’nın sembolü doğal güzellikler kabusa dönüştü 

Antalya Körfezi boyunca uzanan falezler, gerek kaza-
larla gerekse intihar vakalarıyla birçok kişinin hayatını 
kaybetmesine ya da yaralanmasına sahne oldu. 
Uzmanlar falezlerin doğal yapısı koruna-
rak acil önleyici ve caydırıcı ön-
lemler alınması çağrısın-
da bulundu. 

Funda 
Yörük 

 İzzet 
Ünlü
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Kepez Belediyesi’nin şubat 
ayı belediye meclis toplantısı 
Yeşilırmak Caddesi üzerin-
de bulunan belediye hizmet 

binasındaki Meclis Toplantı Salonu’nda 
Başkan Mesut Kocagöz yönetimined 
gerçekleştirildi. Belediyenin meclis 
salonundaki toplantı saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı. 
Mecliste 40 yazılı, 6 önerge olmak üze-
re 46 gündem maddesinin görüşüldü. 
Gündem maddelerinin görüşülmesinden 
önce parti grup sözcülerine gündem dışı 
konularda söz hakkı verildi. 

DEPREMLERDEN DERS ALMALIYIZ 
Başkan Kocagöz, “Depremlerden ders 
almak gerekir. KEPTAŞ diye bir şirket 
kurduk. Bütün odalarla görüşerek çalış-
malar yapacağız. Kepez’i tarayacağız. 
Bizimkisi bir plan değil anında yapa-
rak teslim edeceğiz. Bizim amacımız 
rant değildir. Buna hep beraber karar 
vereceğiz. Bizler sizlere danışmadan bir 
şey yapmamaya çalışıyoruz. Ülkemize 
örnek projeler hayata geçireceğiz” dedi. 
CHP Grup Sözcüsü Gökhan Yılmaz, “Bolu’da en az 78 vatandaşımızda 

hayatını kaybetti. Bu facia denetim 
eksiklerinin bedelini masum insanların 
ödediğini bir kez daha gösterdi. Bu 
tür olayların yaşanmaması için acil 
yeni kararlar alınmalıdır. Bu acı olay 
unutulmamalı ve ders alınmalıdır. 
Gençlik kolları başkanımızın gözaltına 
alınmasını kınıyorum. Adaletsizliğe 
ve baskıya karşı gençlerin sesi olmaya 
devam edeceğiz. Demokrasiye gönül 
veren milletimiz iradesine müdaha-
le edilmesine izin vermedi. Ekrem 
İmamoğlu Türkiye’nin geleceği için bir 
figürdür. Milyonlar bu sürecin sonunda 
daha birlikte hareket edecek. Teğmen-
lerin ihraç edilmesi hukuk tanımazlığın 
yeni bir örneğidir. Cumhuriyetin temel 
değerlerini savunmak suç değil onurdur. 

Türk Silahlı Kuvvetleri iktidarın ideolo-
jik hesaplamalarının oyuncağı olamaz. 
Bizler Mustafa Kemal’in askerleriyiz. 
Bu karar tekrar gözden geçirilsin” dedi. 

ŞEHİDE VEFA
Toplantının ana gündem maddeleri 
arasında Kepez sınırları içinde yer alan 
Güneş Mahallesi Toptancı Hal Cadde-
si’ndeki Semt Hali’nin yeniden kiralan-
ması yer aldı. 25 Mart 2025 tarihinde 
kira süresi dolacak olan semt halinin, 
tekrar kiraya verilmesi ve süresiyle ilgi-
li Belediye Encümeni’ne yetki verildi. 
Karar Plan ve Bütçe Komisyonu Rapo-
ru görüşülecek.Bunun yanı sıra, ilçede 
bir cadde, sokak veya parka, 30 Aralık 
1990 tarihinde Şırnak 23. Jandarma 
Sınır Tugayı Komutanlığı’nda vatani 

görevini yaparken şehit olan “Nail Can” 
isminin verilmesi konusu da toplantıda 
değerlendirildi. 

GECEKONDU SAHİPLERİNE TAPU
Kepez’in Habibler ve Fatih Mahalle-
leri’nde Yapı Kayıt Belgesi almış bazı 
gecekondu sahiplerine, güncel rayiç 
bedel üzerinden tapu verilmesiyle ilgili 
Mülkiyet Değerlendirme Komisyonu 
Raporu da kabul edildi.  Ayrıca, Hüsnü 
Karakaş Mahallesi’nde bulunan Kepez 
Devlet Hastanesi’nin batısındaki park 
alanına yeraltı otoparkı yapılabilmesi 
için imar planında değişiklik yapılması 
konusu da toplantının önemli maddeleri 
arasında yer aldı. Gündem maddeleri oy 
birliği ile kabul edildi.  
n ERTUĞRUL GÜN

Kepez’de deprem 
taraması yapılacak 
Kepez Belediye Meclisi’nin şubat ayı toplantısında, 6 Şubat depreminde hayatını kaybedenler 
anıldı. Geçmiş depremlerden ders almak gerektiğini belirten Başkan Mesut Kocagöz, “KEPTAŞ 
şirketini kurduk. Bütün odalarla görüşerek çalışmalar yapacağız. Kepez’i tarayacağız.” dedi

ANTALYA şehir merkezinde 
bulunan yürüyen merdivenlerin 
sık sık bozulması ve günlerce 
kullanılamaz hale gelmesi 
vatandaşların tepkisini çeki-
yor. Yetkili firmalar tarafından 
bakım için kapatılan merdiven-
ler, özellikle yeni yılla birlikte 
daha da sık arızalanır hale 
geldi. Antalyalılar Büyükşehir 
Belediyesinin arızalanan yü-
rüyen merdivenleri zamanında 
tamir etmesi yönünde uyarıyor. 
Makine Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı İbra-
him Atmaca, bakımı düzenli 
yapılmayan yürüyen merdiven 
ve yaya geçitlerinde yer alan 
asansörlerin tehlikelere neden 
olabileceğini anlattı. 

ADI YÜRÜYEN MERDİVEN!
Antalya’da trafiğin yoğun ve 
etkili olduğu caddelerde yer 
alan yaya üst geçitlerinde 
sorunlar bitmek bilmiyor. Yü-
rüyemeyen merdivenler, yaya 

üst geçidinde yer alan dilenci-
ler ve takur-tukur ses çıkartan 
ahşaplar. Sorunlar yumağı ha-
line gelen yaya üst geçitlerinde 
gerekli tadilat çalışmalarının 
düzenli bir şekilde yapılaması 
isteniyor. Merdivenleri kullan-
mak zorunda kalan vatandaşlar, 
her seferinde yürümek zorunda 
kalmaktan şikayetçi. Sorun-
larını Büyükşehir Belediyesi 
yetkililerine ileten vatandaşlar, 
kalıcı bir çözüm bekliyor.

SİSTEMLİ KAZA UYARISI
Makine Mühendisleri Oda-
sı Antalya Şube Başkanı 
İbrahim Atmaca, bakımda 
yapılan eksikliklere dikkat 
çekerek, “Özellikle ekonomik 
kaygılarla, maddi kaygılarla 
bakımda birtakım eksiklikler 
oluşabiliyor. Bakım istenilen 
performansta yapılamayabili-
yor, çok kısa sürelere sıkıştı-
rılabiliyor yada sürekli arıza 
vermesin diye cihazlarda bir 

takım güvenlik önlemleri, 
emniyet tedbirleri devre dışı 
bırakılabiliyor. İşte böyle bir 
durum sistemi kazaya açık hale 
getiriyor” dedi.

AYDA BİR KEZ BAKIMI 
YAPILMALI
Yürüyen merdiven bakımla-
rının hangi sıklıkla yapılması 
gerektiğini belirten Atmaca, 
“Yürüyen merdivenler kulla-
nım yoğunluğuna göre belirli 
periyotlarla en az ayda 1 belki 
daha da sık bir şekilde yetkili 
şirket tarafından kesinlikle 
bakımının yapılması, yılda bir 
kez çok kapsamlı bir ‘A tipi’ 
dediğimiz muayene kuruluşu 
tarafından periyodik kontrolü-
nün gerçekleştirilmesi gerek-
mektedir” ifadelerini kullandı.

ASANSÖRLER DE 
ARIZALANIYOR!
Alternatif olarak kullanılan 
asansörlerin de arızalanması, 
engelli bireyler, yaşlılar ve 
çocuklu aileler için büyük 
mağduriyet yaratıyor. Özellikle 
Varsak-Müze tramvay hattında-
ki yürüyen merdivenler en çok 
arıza veren noktaların başında 
gelirken, 100. Yıl gibi ana ar-
terlerde bulunan üst geçitlerde 
de benzer sorunlar yaşanıyor. 
Yağışlı ve soğuk havada zorluk 
çeken vatandaşlar, yetkililere 
seslenerek artık kalıcı bir çö-
züm bulunmasını istiyor. 
n BÜLENT ÖNER/antalya-
korfez.com

Yürümeyen merdiven
Antalya’da trafiğin yoğun olduğu caddelerde yer alan üst geçitlerin 
önemli bölümünde yürüyen merdivenler yürüyemez hale geldi. Maki-
ne Mühendisleri Odası Antalya Şube Başkanı İbrahim Atmaca, “Yürü-
yen merdivenlere en az ayda bir kez bakım yapılması gerekiyor” dedi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Zabıta 
ekipleri, insan sağlığını tehdit eden gıda 
taşımacılığına karşı denetimlerini ara-
lıksız sürdürüyor. Antalya Şehirlerarası 
Otobüs Terminali’nde gerçekleştirilen 
kontrollerde, otobüslerle usulüne aykırı 
şekilde taşınan ve mumbar yapımında 
kullanılacağı düşünülen 3 çuval bağırsak 
tespit edildi. Şanlıurfa’dan gönderilen 
sakatatları almaya gelen alıcı ise zabıta 
ekiplerinin el koyduğunu görünce olay 
yerinden hemen uzaklaştı. İnsan sağlığı-
nı olumsuz yönde etkileyecek her türlü 
gıdaya taviz vermeden müdahale eden 
Büyükşehir Belediyesi Zabıta ekipleri,-
piyasaya sürülmesi planlanan yaklaşık 
300 kiloağırlığındaki 3 çuval bağırsağa el 
koydu.5996 sayılı Veteriner Hizmetleri, 
Bitki Sağlığı, Gıda ve Yem Kanunu kap-
samında taşıyıcı otobüs firmasına cezai 
işlem uygulandı.

USULSÜZ GIDA TAŞIYANLARA GEÇİT YOK
Büyükşehir Belediyesi Terminal Zabı-
ta Müdürlüğü’nde görevli Sibel Deniz 
yakalanan hayvan iç organlarına piyasa-
ya sürülmeden el konulduğunu söyledi.
Deniz “Antalya Şehirlerarası Otobüs 
Terminali’nde bir otobüs firması tarafın-
dan çuvallar içerisinde gıda ürünlerinin 
taşındığını tespit ettik. Yapmış olduğu-
muz denetimlerde çuvallarda bağırsak-
lar olduğunu fark edince İlçe Tarım ve 
Hayvancılık Müdürlüğü ile iletişime 
geçerek gerekli yasal işlemleri başlattık. 
Bu işlemler kapsamında taşıyıcı firmaya 
gerekli cezai işlem uygulandı. Ayrıca 
bu gıda ürünlerinin tüketilmesi uygun 
olmadığı için usulüne uygun olarak 
çukura gömüldükten sonra üstüne kireç 
dökme işlemi gerçekleştirildi.Daha sonra 
da toprak ile kapatıldı. İmha işlemi de bu 
şekilde tamamlandı. Vatandaşlarımızın 
sağlığını korumak için denetimlerimize 
aralıksız devam ediyoruz” dedi. 
n BÜLTEN/ABB

SAKATAT 
OPERASYONU 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı Alanya 
ekipleri, ilçenin kırsal mahalle ve yayla 
yollarında kazlara yol açan, görüş açısını 
engelleyen 3 virajda aynı anda çalışma 
yapıyor. Yürütülen çalışmayla sürücüle-
rin can ve mal güvenliğinin sağlanması 
amacıyla yoldaki tehlikeli virajlar ortadan 
kaldırılıyor. Vatandaşların konforlu ve gü-
venli ulaşım sağlayabilmesi amacıyla yol 
bakım çalışmalarına devam eden Büyük-
şehir ekipleri, ilçenin Uzunöz Mahallesi 
grup yolundaki viraj, Gümüşkavak, Yalçı 
Mahallesi grup yolu ve Gökbel, Çayarası 
Yaylası yolu üzerindeki viraj ile Dima-
lacami, Bucak, Öteköy, Taşbaşı mahal-
lelerinin Çeltek Yaylası güzergahında 
bulunan virajda çalışma yapıyor. Ekipler, 
her 3 virajı da kısa sürede tıraşlayarak 
yolu sürücüler için daha güvenli hale 
getirecek. n DHA

Viraj düzenlemeleri 

KONYAALTI ilçesi Uncalı 
Mahallesi 1218 Sokak’taki 9 
katlı apartmanının 8’inci katında 
oturan Nezihe Bostan (80), saat 
11.00 sıralarında, torununa pişi 
yapmak için tavaya yağ ko-
yup, ocağı yakarak aynı sitenin 
karşı binasında oturan oğlunun 
evine gitti. Bir süre sonra yağın 
parlaması sonucu dairede yangın 

çıktı. Daireden 
çıkan dumanı 
görenler, du-
rumu Nezihe 
Bostan’a ve 
112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne 
bildirdi. İhbar 
üzerine adrese itfaiye, sağlık ve 
polis ekibi sevk edildi.Kısa süre-
de olay yerine gelen itfaiye ekibi 
site girişinin darlığı ve hatalı 
parklar nedeniyle zorluk yaşadı. 
Polis, araç sahiplerine ulaşmaya 
çalışırken, itfaiye ekibi zor da 
olsa araçlarını yangına müdahale 
edecek noktaya getirebildi. Yan-
gın sırasında binada oturanlar, 
panik içerisinde dışarı çıktı. Bası 
kişilerin cep telefonuyla yan-
gını görüntülemeye çalıştıkları 

görüldü.

KOMŞULARI 
DESTEK OLDU
Yangını haber 
alarak evinin 
olduğu yere 
gelen Nezihe 

Bostan’a komşuları destek oldu. 
Büyük üzüntü yaşadığı görülen 
Bostan’ı komşuları güvenli bir 
noktaya götürüp oturtarak ellerini 
tutup teselli etti. Gelen sağlık 
ekibi tarafından tedbir amaçlı 
ambulansa alınan Nezihe Bostan 
müdahalenin ardından tekrar 
komşularının yanına gitti. İtfaiye 
ekibinin yaklaşık 45 dakikalık 
çalışması sonucu yangın tama-
men söndürüldü. Yangında evde 
zarar oluştu. n DHA

Pişi yaparken yangın çıkardı
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Hallet Çambel’in Enstitü ku-
rulması şartıyla 2004 yılında 
Boğaziçi Üniversitesi’ne 
bağışladığı Arnavutköy’deki 

yaklaşık 200 yıllık tarihi yalının satıla-
cağı iddia edildi. Mimari Restorasyon 
Kültür Varlıklarını Koruma Derneği Baş-
kanı Serhat Şahin, restorasyonu tamam-
lanmış olmasına karşın ‘Halet Çambel ve 
Nail Çakırhan Arkeoloji ve Geleneksel 
Mimarlık Araştırma Enstitüsü’nün neden 
yapılmadığını sorgulayarak üniversite 
yönetiminin tarihi yalıyı satışa çıkaracağı 
iddiasını gündeme getirdi. Türkiye’nin 
yetiştirdiği değerli bilim insanlarından 
Arkeolog Prof. Dr. Halet Çambel’in 
(1916-2014) Boğaziçi Üniversitesi’ne 
bağışladığı İstanbul Arnavutköy’deki 
tarihi yalının satılacağı iddia edildi. 

TARİHİ YALIYI ÜNİVERSİTEYE BAĞIŞLADI
Günümüzde Osmaniye’ye bağlı olan 
Kadirli ilçesindeki geç Hitit yerleşimi 
Karatepe-Arslantaş Höyüğünde Tür-
kiye’nin ilk açık hava müzesini kuran 
Çambel, Hitit dilinin çözülmesine önemli 
katkılarda bulundu. Dilbilimci ve Arkeo-
log Helmuth Theodor Bossert’in bilimsel 
çalışmaları sırasında asistanlığını yapan 
Çambel, 1952’de geç dönem Hitit kalesi 
olan Karatepe’deki kazıların başkanlığını 
Bossert’ten devraldı. Türk arkeolojisinin 
gelişimine katkılar yapacak öğrenciler 
yetiştiren Halet Çambel, geleneksel mi-
mariye yaptığı katkılardan dolayı ulusla-
rası Ağa Han ödülüne layık görülen Nail 
Çakırhan’la evliydi. Çambel ve Çakırhan 
çifti, yaşamlarının büyük bölümünü 
Karatepe’de geçirdi.İstanbul Arnavut-
köy’deki tarihi yalısını  arkeoloji ve 
geleneksel mimari alanlarında çalışmalar 
yürütecek bir enstitü kurulması şartıyla 
Boğaziçi Üniversitesi’ne bağışlayan 
Çambel, ölümünden önce restorasyon 
için hazırlanan projeleri görebilmişti. 

İstanbul Boğazı’ndaki yalıların erken 
örneklerinden biri olduğu belirtilen Kır-
mızı Yalının, 19. Yüzyılın ilk çeyreğinde 
inşa edildiği sanılıyor. Yaklaşık 8 bin 
metrekarelik bir bahçe içerisinde yer alan 
yalının çevresinde erguvan, defne, sedir 
ve palmiye gibi türlerden oluşan 300’ün 
üzerinde ağacın bulunduğu belirtiliyor. 

ÇOK ÖNEMLİ BİR KAZANIM
Halet Çambel-Nail Çakırhan çifti, ayrıca 
sahibi oldukları arkeoloji ve mimarlıkla 
ilgili kitap, dergi, resim, fotoğraf, belge 
ve yazışmalardan oluşan eşsiz bir arşivi 
de Boğaziçi Üniversitesi’ne bağışlamış-
lardı. Tarihi yalıda, Kalkınma Bakanlı-
ğı’nın desteğiyle Boğaziçi Üniversitesi 
tarafından restorasyon çalışması başla-
tıldı. Restorasyonun tamamlanmasının 
ardından Çambel ve Çakırhan çiftinin 
bağışladığı belgelerden oluşan arşivin 
Kırmızı Yalıya taşınması planlanıyordu. 
Boğaziçi Üniversitesi’nin resmi web 
sitesi arşivinde yer alan konuyla ilgili 
bir haberde, “Prof. Dr. Halet Çambel’in 

Boğaziçi Üniversitesi’ne bağışladığı 
Arnavutköy’deki tarihi ‘Kırmızı Yalı’, 
Boğaziçi Üniversitesi tarafından ‘Ha-
let Çambel ve Nail Çakırhan Arkeoloji 
ve Geleneksel Mimarlık Araştırmaları 
Merkezi’ne dönüştürülecek” bilgisine 
yer veriliyor. 

ÖZELLİKLERİNİN KORUNMASI 
HEDEFLENDİ
B.Ü Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkan-
lığı tarafından paylaşılan haberde, “yapı 
içerisinde çok fazla müdahaleye gidilme-
den, gerekli konservasyon çalışmalarını 
yaparak yapının karakterini, yaşanmış-
lığını, malzeme ve teknik özelliklerinin 
korunmasını hedefleniyor” deniliyor. 
Ayrıca 18 Şubat 2013 tarihli gazetelerde 
de yer bulan bir başka haberde ise Boğa-
ziçi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Gülay 
Barbarosoğlu ve yalının restorasyonunda 
çalışan proje ekibinin katılımıyla dü-
zenlenen bir toplantıda, restorasyon için 
hazırlanan röleve çizimlerinin Prof. Dr. 
Halet Çambel’e sunulduğu bilgisine yer 
verilerek, “Rektör Gülay Barbarosoğlu, 
Halet Çambel Yalısı’nın restorasyon 
sürecinden sonra bir araştırma merkezi 
ve arşiv olarak bilim ve kültür dünyasına 
yeniden kazandırılacak olmasının çok 
önemli bir kazanım olduğuna dikkat 
çekti” ifadelerine yer veriliyor. 

KAYYUM SÜRECİ VE YALI SATILACAK 
İDDİALARI
Boğaziçi Üniversitesi’ne 2021’de kay-
yum atanması sürecinin başlamasının 
üzerinden yaklaşık 5 yıllık bir süre geçti. 
Halet Çambel’in bağışladığı yalının 
restorasyonu tamamlanmasına rağmen 
söz konusu enstitünün bir türlü açılma-
ması, soru işaretleri ile birlikte ‘satılacak’ 
iddialarını da gündeme getirdi. Mimari 
Restorasyon Kültür Varlıklarını Koruma 
Derneği Başkanı Serhat Şahin, konuy-
la ilgili yaptığı açıklamada Boğaziçi 

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet 
Naci İnci’ye seslenerek, “Prof. Dr. 
Halet Çambel’in 2004 yılında Boğa-
ziçi Üniversitesi’ne ‘Halet Çambel ve 
Nail Çakırhan Arkeoloji ve Geleneksel 
Mimarlık Araştırma Enstitüsü’ olması 
için Boğaziçi Üniversitesi’ne bağışladığı 
Arnavutköy’deki eşsiz yalısı restoras-
yonu bitmiş olmasına rağmen 5 yıldır 
neden açılmıyor Sayın rektörüm?” diye 
sordu. İki yıl önce yalının peyzaj düzen-
lemesi için yapılması planlanan ihalenin 
henüz yapılmadığını vurgulayan Şahin, 
bu gerekçenin enstitünün açılması için 
bir engel olmadığını savundu. Yapılan 
restorasyonun maliyetinin yüksek olduğu 
gerekçesiyle Boğaziçi Üniversitesi Vakfı 
kararı ile tarihi yalının satışının gündeme 
gelmesi durumunda yargı yoluna başvura-
caklarının altını çizen Şahin, “Yalının üni-
versiteniz tarafından satılacağı konusunda 
bilgilerim var Sayın rektörüm” iddiasını 
gündeme getirerek, “Bununla ilgili resmi 
açıklama bekliyorum sizden” dedi. 

TAPU KAYDINDA ENSTİTÜ OLARAK 
ŞERHİ VAR
Üniversite yönetimine tarihi bir hata 
yapmama çağrısında bulunan Şahin, 
“Halet Çambel tarafından tapudaki şerhi 
Enstitü işlevi olarak belirtilmiş durum-
da. Ayrıca Halet Çambel hocamızın 
üniversiteye bağışladığı değerli evrak 
ve belgelerindeki Sayıştay raporlarınca 
belirlenen eksiklikler ve söz konusu 
belgelerin müzayede firmalarınca satışa 
çıkarılıp satılması da başka bir hukuki 
takip süreci” ifadelerini kullandı. Halet 
Çambel’e ait 1376 adet taşınırın kayda 
alma işlemini yapan komisyonun nadir 
eserler konusunda uzman olmadıklarını, 
yapılan kaydın hatalı olduğunu ve yeni 
oluşturulan komisyonun da hatalı işlemi 
devam ettirdiğini de öne süren Dernek 
Başkanı Şahin, şunları dile getirdi: “Bu 
eşsiz bağışların ve kurumumuzun düştü-
ğü duruma bakın, Sayın Rektörüm. Yine 

Halet Çambel hocamızın bağışladığı ve 
hiçbir yerde yayınlanmamış Karatepe ka-
zısına ait belgeler ile yapılacak kitabının 
Boğaziçi Üniversitesi tarafından hala ba-
sılmamış olması da ayrıca başka bir etik 
sorun. Tüm bu bilgilerin değerlendiril-
mesini üniversitede hocanın yanında bu 
çalışmaları sürdüren Prof. Dr. Aslı Özyar 
ve Prof. Dr. Ayşe Selçuk Esenbel’in de 
dikkatine sunuyorum.”

150 BİN BELGEDEN OLUŞAN ARŞİV
Adalet Ağaoğlu, Aptullah Kuran, Aziz 
Ogan, İsmayıl Hakkı Baltacıoğlu, Leyla 
Erbil ve Melih Rauf Esenbel gibi isim-
lerin kişisel arşiv ve koleksiyonlarını da 
barındıran B.Ü Arşiv ve Dokümantasyon 
Merkezi kayıtlarına göre, merkez bünye-
sindeki Halet Çambel ve Nail Çakırhan 
arşivinde yaklaşık 150 bin belge, 40 bin 
fotoğraf, 10 bin resmi yazışma, 20 bin 
sayfa mektup, 8 bin kitap, 3 bin dergi ve 
3 bin ayrı basım eser yer alıyor. 
n YUSUF YAVUZ 

Halet Çambel’in üniversiteye bağışladığı yalı satılacak mı?

TARİHİ BİR 
HATA OLUR 
Halet Çambel-Nail Çakırhan çiftinin kişisel arşiv ve belgelerinin de korunması için Boğaziçi Üniversite-
si’ne bağışladıkları tarihi yalının satılacağı iddia edilyiyor. Mimari Restorasyon Kültür Varlıklarını Koru-
ma Derneği Başkanı Serhat Şahin, üniversite yönetimine tarihi bir hata yapmama çağrısında bulundu. 

Küresel iklim değişikliği ve 
kuraklık mevsimler arası sıcak-
lık farkını en aza indirdiği gibi 
yağış miktarı da büyük ölçüde 
düştü. Yağışın azalmasıyla 
azalan su seviyesi büyük sorun 
oluştururken, yeni sorunları da 
beraberinde getiriyor. 1 milyon 
177 bin 241 hektar orman alanı 
olan Antalya’da sıcaklık ve 
yağış azlığı nedeniyle bugünler-
de kızılçamlarda kuruma hızla 
yayılıyor. Boyları 3-4 milimetre 
olan Akdeniz çam kabuk böceği 
(Orthotomicus erosus), büyük 
orman bahçıvanı (tomicus pini-
perda) ve ince dal kabuk böceği 
başta olmak üzere zararlı böcek 
türleri ağaçların tepe noktala-

rından girerek kabuk boyunca 
ilerleyip köklerine kadar ulaşı-
yor. Böcekler susuz kaldıkları 
için dirençleri düşen ağaçları 15 
günde tamamen kurutuyor. 

5 BİN AĞAÇ KURUDU 
Özellikle Antalya’nın batısın-
daki ormanlarda yoğun görülen 
kuruma için Tarım ve Orman 
Bakanlığı’ndan uzmanlar 
yerinde inceleme yapıp, rapor 
hazırladı. Mücadele için orman-
larda çeşitli tuzaklar kurularak 
zararlı böcekler tuzağa çekilme-
ye çalışılıyor. Tuzaklara rağmen 
yayılımı süren böcekler bugüne 
kadar tespit edilebilen 5 bin ağacı 
kuruttu. Sayının 20 binin üzerine 
çıkmasından endişe ediliyor.

HASTA AĞAÇLAR SAPTANIYOR 
Kemer Kaymakamı Ahmet 
Solmaz, ağaçların kurumasıyla 
ilgili tek bir neden olmadığı-
nı söyledi. Böceklerin yoğun 
ürediğinin tespit edildiğini, kü-
resel ısınmaya bağlı yağışların 
yeteri kadar olmaması nedeniyle 

ağaçların direncinin düştüğünü 
ifade eden Kaymakam Solmaz, 
“Zararlı böcekler bu koşullarda 
daha fazla ürüyor. Mücadelesi 
zorlaştı. Kemer’de 200 tuzak 
kuruldu ama sadece buraya has 
bir sorun değil. Antalya bölge-
miz genelinde bu sorun tespit 
edildi” dedi. 

Bazı ağaçların kurtarılamaya-
cak duruma gelmesi nedeniyle 
kesmek zorunda kaldıklarını da 
belirten Kaymakam Solmaz, 
“Sağlam ağaçların kurtarılması 
için hasta ağaçların kontrollü şe-
kilde tasfiye edilmesi gerekiyor. 
Bölgenin doğasının korunması 
için hızla hareket ediyoruz. 

Bu işin daha fazla yayılmaması 
için ciddi çalışıyoruz. Yangında 
belli bir mesafede mücadele 
yapılabiliyor ama bu türden 
canlılara karşı genel kapsamlı 
çalışma yapılması lazım. 

Çalışma yapılan alanlarda he-
men yeşillendirme ve ağaçlandır-
ma çalışmalarımız da planlandı” 
diye konuştu. n DHA 

Ağaçları 15 günde kurutuyorlar
MİLİMETRELİK TEHLİKE

ANTALYA’da yağış 
azlığı ve sıcaklık ne-

deniyle ormanlarda 
hızla üreyip yayılan 

zararlı böcekler, ağaç-
ları kurutmaya başladı. 

Boyları 3-4 milimetre 
olan böcekler, tepe 

noktasından girdikleri 
ağacı 15 gün içinde 

tamamen kurutuyor. 
Kuruyan 5 bin ağacın 

20 bine ulaşmasından 
endişe ediliyor.
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Bölgesel Amatör Lig 7. 
Grupta 16 puanla 10. sı-
rada yer alan Kaş Kınıks-

por, gerekli desteği bulamaması 
halinde maça çıkamayacak ve 
otomotik olarak ligden düşecek. 
Kulüpten geçtiğimiz hafta içeri-
sinde yapılan açıklamada; “Kınık 
Spor Kulübünü bu zamana kadar 
ayakta tutmak ve kapatmamak 
için mücadelemizi verdik. Fakat 
dayanacak gücümüz kalmadı” 
denildi.

ŞÜKRANLARIMIZI SUNUYORUZ
Uzun süredir maddi sıkıntılarla 
boğuşa Kaş Kınıkspor Kulübü 
maddi anlamda zor günler yaşı-
yor. Kulübün kapanma noktasına 
geldiğine dikkat çeken kulüp yet-
kilileri; “Kaş Kınıkspor Kulübü 
Başkanlığı olarak zor şartlar altın-

da elimizden gelen mücadeleyi 
BAL liginde verdik. Şu zamana 
kadar takımımıza desteklerini 
eksik etmeyen Kaş Belediye 
Başkanımız Erol Demirhan’a, 
taraftarımıza ve vatandaşlarımı-
za şükranlarımızı sunuyoruz” 
şeklinde açıklama yaptılar.

AYAKTA TUTMAK İÇİN 
MÜCADELE VERDİK
“Futbolcular 2.devre peşinat 
ödemelerinin yapılmasını 
bekliyor. Ama şuanda bunları 
sağlayacak maddi kaynak ku-
lübümüzde bulunmamaktadır” 
şeklinde açıklamalarda bulunan 
kulüp yetkilileri içerisinde bu-
lundukları zor süreci şu ifadelerle 
anlattılar:“Kınıkspor kulübünü bu 
zamana kadar ayakta tutmak ve 
kapatmamak için mücadelemizi 

verdik. Yardım edebilecek bir 
durumu olan varsa gelip kulü-
bümüze sahip çıkabilir. Başkan 
olarak yönetimini oluşturabilir. 
Verilen emekler yabana gitmesin. 

Kulübümüz şuan zor durumda 
kapanmaması için yardımları-
nızı bekliyoruz.” n BÜLENT 
ÖNER/antalyakorfez.com

BIR TAKIMIN 
FERYADI

Kaş Kınıkspor Kulübü kapanmak üzere

Bölgesel Amatör Lig 7. Grupta yer alan 
Kaş Kınıkspor, maddi imkansızlarla 
boğuşuyor. Geçtiğimiz hafta sonu Ala-
şehir deplasmanına maddi imkânsız-
lıklardan dolayı gidemeyeceğini açık-
layan Kaş Kınıkspor kafilesi son anda 
gelen destek ile maça çıkabildi.

ÜST üste 3 kez Antalya şampi-
yonu olan ve hemen her sezon 
Türkiye şampiyonasına katılan 
Kepez Belediyespor Kulübü 
U18 Elit Futbol Takımı Teknik 
Direktörü Emin Pehlivanlar, 
2’inci Lig’deki A Takımı Ke-
pezspor’a altyapı koordinatörü 
olarak atandı. Teknik Direktör 
Kerem Şeras›ın ekibine dahil olan 
Pehlivanlar, altyapıdan oyuncu 

geçişlerinin daha sağlıklı olması 
hedefiyle çalışacak. Bu görev ile 
takımının teknik direktörlüğünü 
bırakan Pehlivanlar, “Altyapı 
takımlarımızın koordinatörlüğü 
görevim devam ediyor. Takım 
antrenmanlarını ve transferleri-
ni yapmaya devam edeceğim. 
Kulüp içinden bir arkadaşımız 
U18 teknik direktörlük görevine 
getirilecek” dedi.

DSİ’Yİ 6-0 YENDİLER 
Sezonun son 5’inci maçına çıkan 
U18 Takımı, konuk ettiği DSİ 
maçını 6-0 kazandı. Kuzeyyaka 
Futbol Tesislerindeki karşılaş-
manın ilk yarısında 5 gol atan 
Kepezliler, ikinci yarıda rahat oy-
namasına rağmen gol yemedi. Bu 
sonuç ile alttaki en yakın rakip-
lerine 7 puan fark atan Kepez’in 
kaplanları, ilk 2 takımın gittiği 
Türkiye şampiyonasına katılma 
hakkını cebine koydu. Haftaya 
lig 3’üncüsü ASAT ile oynaya-
caklarını belirten Pehlivanlar, bu 
maçı da kazanmaları durumunda 
şampiyonayı kesin olarak garanti-
leyeceklerini söyledi. 
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Kepez’de görev değişimi
Türkiye şampiyona-
sı abonesi Kepez’in 
U18 antrenörü Pehli-
vanlar, 2’inci Lig’de-
ki A takımı teknik 
ekibine altyapı koor-
dinatörü atandı

TRENDYOL Süper Lig’in 22. 
haftasında Corendon Alanyspor, 
Göztepe’yi deplasmanda 1-0 
mağlup etti. Maçın ardından 
takımlarını desteklemek için 
İzmir’e giden Alanyaspor taraf-
tarları, dönüş yolunda Göztepe 
taraftarlarının taşlı saldırısına 
uğradı. Taşlı saldırıda otobüsün 
camları kırılırken, taraftarları 
taşıyan bir başka otobüs ise 
kazaya karıştı. 

TAKİPÇİSİ OLACAĞIZ 
Yaşanan çirkin saldırıdan sonra 
Corendon Alanyaspor, taşlı 
saldırıya uğrayan taraftarlara 
geçmiş olsun mesajı yayınladı. 
Yapılan yazılı açıklamada şu 
ifadelere yer verildi:  “Takımı-
mızın bugün deplasmanda oy-
nadığı Göztepe maçının ardın-
dan Alanya’ya dönüş için yola 
çıkan taraftarlarımızı taşıyan 
otobüslere taşlı saldırı yapılmış, 
bir otobüs de İzmir’de maddi 
hasarlı trafik kazası geçirmiştir. 
Saldırıya maruz kalan ve kaza 
geçiren tüm taraftarlarımıza 
geçmiş olsun dileklerimizi ileti-

yoruz. Saldırıyı şiddetle kınıyor 
ve saldırganların tespit edilerek 
gerekli cezaları almaları için 
olayın takipçisi olacağımızı 
belirtiyoruz. 
Takımımızı maç boyunca 
destekleyen tüm taraftarımıza 
teşekkür ederiz.” n İHA 

Alanyaspor taraftar otobüsüne taşlı saldırı 

SALDIRGANLAR 
ARANIYOR 

BÖLGESEL Amatör Lig 
(BAL) 6. Grup’ta mücadele 
eden Manavgat Belediyespor, 
sahasında Fuzul Ömeranlı Spor 
Kulübü’nü 1-0 mağlup ederek 
liderliğini sürdürdü.
İlk yarıda iki takım da kontrollü 
oyun sergiledi. Manavgat ekibi, 
24’üncü dakikada Tugay Tir-
yaki’nin penaltıdan attığı golle 
1-0 öne geçti. Fuzul Ömeranlı 
Spor Kulübü, son dakikalarda 

ataklarını artırdı ancak Ma-
navgat Belediyespor skoru 
korumayı başardı. Maç 1-0 
sona erdi. BAL Ligi 6. Grup’ta 
Manavgat Belediyespor ve 
Eskişehirspor’un 39 puanı bulu-
nuyor. Manavgat ekibi, averajla 
liderliğini sürdürdü. Manavgat 
Belediyespor, 9 Şubat Pazar 
günü 16’ncı hafta müsabaka-
sında Anamur Belediyespor’a 
konuk olacak. n DHA

Manavgat Belediyespor 
kazanmaya devam ediyor

TFF 2. Lig Kırmızı Grup’ta 
evinde Diyarbekir Spor ile 
berabere kaldıktan sonra liderlik 
koltuğunu kaybeden Serik Bele-
diyespor’da taraftar maç sonrası 
teknik direktör Aziz Gökhan’ın 
istifası yönünde tezahürat yaptı.
Serik Belediyespor, Diyarbekir 
Spor karşılaşması dün İsmail 
Ogan Stadı’nda yapıldı. Karşı-
laşmanın 45’inci dakikasında 
Emrullah Sayar’ın gölüyle 
konuk takım 1-0 öne geçti. Serik 
Belediyespor’un 60’ıncı dakika-

da kazandığı penaltı atışını golle 
sonuçlandıran Gökdeniz Karade-
niz skorda eşitliği sağladı. Serik 
Belediyespor, Diyarbekir Spor 
maçı 1-1 sona erdi. Sahasın-
daki beraberlik sonrası liderlik 
koltuğunu kaybedip, 47 puanda 
kalan Serik Belediyespor, birinci 
Aksaray Belediye’nin ardından 
averajla ikinci sırada yer aldı. 
Karşılaşma sonrası Serik taraftarı 
yaptıkları tezahüratlarla teknik 
direktör Aziz Gökhan’ın istifası-
nı talep etti. n DHA

SERIK BELEDIYESPOR’DA
YÖNETIME ISTIFA ÇAĞRISI
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Şiirlerinde insanın ken-
dine yabancılaşmasını 
merkeze alan Özdoğan, 
modern dünyanın ge-

tirdiği toplumsal yozlaşmaya 
karşı güçlü bir duruş sergiledi. 
Hem görsel hem de duyusal 
imgeleri ustalıkla kullanarak, 
insanın doğayla ve toplumla 
olan ilişkisini sorguladı. Yeni 
kitabı Kayıp İlanı, Antalya ve 
Akdeniz’den ilham alan şiirle-
riyle dikkat çekerken, bireysel 
ve kolektif hikâyeleri bir araya 
getirerek okuyuculara derin-
likli bir deneyim sundu. M. Ali 
Özdoğan, uzun yıllardır ede-
biyat dünyasında yer alan isim 
olarak öne çıkmayı başardı. 
Yazıları ve şiirleriyle Okuntu, 
Derkenar, Yedi İklim, Akatal-
pa, Sadece Şiir, İzole Şiir, Ay-
dos, Beşinci Mevsim, Olağan 
Şiir ve Mahalle Mektebi gibi 
prestijli edebiyat dergilerinde 
yer aldı. Şiirlerinde bireyin 
dünyadaki yerini, insan ilişki-
lerini ve toplumsal değişimleri 
ele alan Özdoğan, eserlerinde 

insan ruhunun derinliklerine 
inmeyi hedefledi. 

KALEMLE ARAMIZ İYİ OLACAK
Antalya’nın köylerinden ve 
kasabalarından gelen ilhamla 
şekillenen şiirlerinde, sıradan 
insanın yaşadığı büyük 
dönüşümleri konu 
edindi. Örneğin, 
kitapta yer 
alan bir şii-
rinde, Ak-
seki’nin 
dağla-
rında 
çobanlık 
yapmış 
Kemal 
Dayı’nın 
hikâyesi 
anlattı. 
Muham-
med Ali 
Özdoğan, 
Antalya Körfez 
Gazetesi ekibini ziya-
ret ederek, kitabı ve düşünce 

dünyası hakkında bilinmeyen-
leri anlattı. Antalya’nın Akseki 
İlçesi’nde hayata gözlerini 
açtığını ifade eden Özdoğan, 
“Şanslıyım ki çocukluğum 
köyde geçti. Günümüz çocuk-
larının masallarda duyduğu 
dere, tepe benim hayat hikâye-

min mekânıdır. Daha 
ilkokula başla-

madan babam 
okumayı 

öğretti. O 
zamandan 
bu yana 
yazı-
yorum. 
Kalemle 
ara-
mız iyi 
olacak. 

Gençlerin 
kalemle 

ve kitap-
la arası iyi 

olmalı. Kalemle 
yazmayı sevmeyen 

çocukların yazmaya 
adım atması kolay değil. Şiir 

yazmaya başlamamın nedeni 
okuduğum şairlerdir” dedi. 
KİTAP DÖNEMİ KAPANIYOR
M. Ali Özdoğan, Türkiye’de 
şiirin yeterince okunmadığını 
ve kitaplara olan ilginin azal-
dığını vurgulayarak, “Bundan 
önce de kitaplar yazdım. 
Türkiye’de herkes şiiri sever 
ama kimse pek okumaz. Artık 
kitap dönemi yavaş yavaş 
kapanıyor. Benim kitap satıp 
para kazanma gibi bir derdim 
yok. Fikir sanatçılığı yapı-
yorum. Artık her şey telefon 
oldu. Elimize kitap almıyoruz. 
Benim özel bir okur kitlem 
var, sayıları azdır ama kitabın 
değerini bilirler. Şiir okuyu-
cusu daha seçicidir. Belli bir 
kesimdir.” dedi. Kitap çıkar-
manın artık çok zahmetli bir 
süreç haline geldiğini belirten 
Özdoğan, artan maliyetler ne-
deniyle birçok şairin eserlerini 
yayımlamakta zorlandığını 
dile getirdi. n ERTUĞRUL 
GÜN-ÖZEL HABER

Muhammed Ali Özdoğan’dan yeni şiir kitabı

KAYIP İLANI 
Öğretmen, akademisyen ve şair kimliğiyle edebiyat dünyasında kendine özgü bir yer 
edinen Muhammed Ali Özdoğan, Kayıp İlanı adlı şiir kitabıyla okuyucularıyla buluştu. 
Antalya’da yaşayan eğitimci, sosyolog ve şair Özdoğan’ın 2001 yılından bu yana çeşitli 
ulusal edebiyat dergilerinde yayımlanan şiirleri, Çıra Yayınları tarafından kitaplaştırıldı.

ANTALYA’NIN Aksu ilçesinde 
yaşayan Mustafa Kart ve Sırrı 
Can Sümer,seyahat etmeyi çok 
seviyor, ancak engelli ve araçla-
rı olmadığı için çok fazla geze-
miyor. Engelli bireyler Mustafa 
Kart ve Sırrı Can Sümer, Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’e bir mesaj 
atarak, Büyükşehir Belediye-
si’nin otobüsü ile şehri gezmek 
istediklerini belirtti. Mustafa 
Kart ve Sırrı Can Sümer’in bu 
istediğini karşılıksız bırakma-
yan Başkan Muhittin Böcek, iki 
gence otobüs tahsis ederek, 
istediği yerleri gezmelerini 
sağladı. 
ENGELLİ GENÇLERE 
ŞEHİR TURU
Başkan Muhittin Böcek’in özel 
misafiri olan Mustafa Kart ve 
Sırrı Can Sümer, evlerinden 
alınarak halk otobüsüyle şehri 
gezmeleri sağlandı. Şehir man-
zarası izlemek için Masadağı 
ve Kepez seyir terasına giden 
Mustafa ve Sırrı Can, Antalya 
manzarası izlemenin keyfini 
yaşadı. Otobüsle gezerken mut-
lulukları gözlerinden okunan 
Mustafa ve Sırra Can, unutul-
maz bir gün yaşadı. Büyükşehir 
Belediyesi Ulaşım Planlama ve 
Raylı Sistem Dairesi Başkanı 
Nurettin Şengül de iki gence 
minyatür otobüs hediye etti. 
DOĞUM GÜNLERİ KUTLANDI
Mustafa Kart ve Sırrı Can Sü-
mer’e Başkan Muhittin Böcek, 

bir sürpriz yaparak doğum günü 
pastası gönderdi. Barbaros Çay 
Bahçesi’nde Başkan Böcek’in 
misafiri olan iki gencin doğum 
günü kutlandı. Bir süre bura-
da dinlenen Mustafa ve Sırrı 
Can’ın tramvaya binme isteği de 
yerine getirildi. Tramvaya binen 
engelli bireylerin mutlulukları 
gözlerinden okunurken, iki genç 
heyecan dolu bir yolculuk yaptı. 
Antalya’yı adım adım gezen iki 
genç, gün boyu unutulmaz bir 
gün yaşadı. 
MUHİTTİN BAŞKAN’A 
TEŞEKKÜR EDERİZ
Mustafa Kart’ın annesi Perihan 
Kart, Mustafa’nın otobüse bin-
meyi çok sevdiğini söyleyerek, 
“Mustafa’nın dayısının oğlunun 
çektiği bir video Başkan Muhit-
tin Böcek’e ulaştırılmış. Son-
rasında Büyükşehir Belediyesi 
bizimle iletişime geçti. Bizim 
için çok güzel bir gün düzen-
lediler. Oğlum engelli olduğu 
için kendi başına gezemiyor. 
Büyükşehir Belediyesi’nin bizi 
önemseyip, böyle bir sürpriz 
yapmalarından dolayı çok mutlu 
olduk. Muhittin Başkan’a çok 
teşekkür ederim” dedi. 
BUGÜN BİZDEN MUTLUSU YOK
Sırrı Can Sümer’in annesi ise 
Ayşe Sümer ise düşüncelerini 
şöyle aktardı; “ Başta Muhit-
tin Böcek Başkanımıza çok 
teşekkür ederim. Böyle değerli 
hissetmek çok güzel bir duygu. 
Bugün sadece çocuklarımıza 

özel olarak bir 
otobüsle şehri 
geziyoruz. Çocuk-
larımız otobüsü ve 
yolculuğu çok sevi-
yor. Bu istekleri 
ve arzuları yerine 
getirildi. Başkan 
Muhittin Böcek 
bu düşüncesinden 
dolayı teşekkür 
ederiz. Bizden 
mutlusu yok.” 
n BÜLTEN/ABB

HAYALLERDEKİ 
ENGEL KALKTI
Antalya’da otobüsle şehri gezmeyi çok seven iki engelli arka-
daşın hayali gerçek oldu. Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’e mesaj atan iki gencin bu isteği kısa sürede 
yerine geldi. Otobüsle Antalya’da en çok gitmeyi sevdikleri 
yerleri gezen iki arkadaşın mutlulukları gözlerinden okundu. 

ANTALYA Muratpaşa Bilim 
Sanat Merkezi’nde müzik 
öğretmenliği yapan Gökhan 
Heparslan, 40 yıllık müzik 
tutkusunu doksanlı yılların 
ikonik klavyelerini toplayarak 
sürdürüyor. Heparslan, mü-
zikle dolu bir aile ortamında 
büyüdüğünü, babasının amatör 
bir bestekâr, annesinin ise 
Hacettepe Üniversitesi Türk 
Halk Müziği Korosu’nda bağ-
lama çalan bir sanatçı olması 

sebebiyle müziğe olan ilgisi-
nin küçük yaşlarda başladığını 
ifade etti. 
HATIRALARLA DOLU KLAVYELER 
İlk klavyesini 9 yaşında 
babasından hediye aldığını 
kaydeden Heparslan, “Za-
manla her biri farklı bir anıyı 
barındıran klavyeleri toplama-
ya başladım. Koleksiyonumda, 
1993 yılında Burak Aydos’un 
televizyon şarkı yarışmasında 

kullandığı klavye-
den, Ankara Devlet 
Tiyatroları’nda 
“Savaş Baba” oyu-
nunun müziklerini 
bestelediğim klav-
yeye kadar pek çok 
özel enstrüman yer 
alıyor. Türk müziği-
ne uyumlu ritim ve 
koma sistemine sa-
hip klavyeleri de koleksiyonu-
ma dahil ettim. Bu cihazlarla 

hem besteler yapıyor hem de 
öğrencilerime müziğin incelik-
lerini aktarıyorum” dedi. 
GEÇMİŞE ÖZLEM, BİR TUTKUYA 
DÖNÜŞTÜ 
Koleksiyonunu “geçmişe 
duyulan özlem” olarak nitelen-
diren Heparslan, klavyelerin 
teknik özelliklerinden çok 
hatıralarıyla ilgilendiğini ifade 
ederek şunları söyledi: “Bu 
klavyelerin temiz ve bakımlı 
olması benim için çok önemli. 
Çocukluğumda dokunduğum, 
gençliğimde beste yaptığım ci-
hazları bulmak, adeta zamanda 
yolculuk yapmak gibi. Kolek-
siyonumu tamamlamak için 7 
klavye daha arıyorum. 30-40 
yıllık enstrümanları bulmak 
zor, ancak her biri bir hikâye 
taşıyor. Tamamladığımda bu 
hikâyeleri gelecek nesillere 
aktarmak istiyorum” diye 
konuştu. n İHA 
  

Nostaljik yolculuk
Manavgat Belediyesi, 
ilçedeki çocukların yarıyıl 
tatilini eğlenceli şekilde 
geçirebilmeleri için bu yıl 
da birbirinden renkli ve 
heyecan verici etkinlikler 
hazırladı. Şenlik, Ata-
türk Kültür Merkezi’nde 
gerçekleştirildi ve her yaş 
grubundan çocuğa hitap 
eden aktivitelerle dolu bir 
atmosfer sundu. Çocuklar, 
şenlik alanında dev şişme 
oyun parklarında enerjile-
rini atarken; rodeo, langırt 
masaları ve gladyatör 
oyunlarında keyifli anlar 
yaşadı.Yarışmacı ruhunu 
seven çocuklar için mini 
survivor parkuru, heyecan 
arayanlar için ise sürükle-
yici uzay çadırı etkinliği de 
şenlik alanında yerini aldı. 
Ayrıca, çocukların hayal 
güçlerini geliştirmelerine 
yardımcı olmak için yara-
tıcı yüz boyama alanları 
ve mini kulüp gibi çeşitli 
aktiviteler de şenliğin diğer 

renkli köşelerini oluştur-
du.Manavgatlı aileler ve 
çocuklar, birbirinden eğ-
lenceli aktivitelerle tatilin 
keyfini doyasıya çıkardılar. 
HER ZAMAN ONLARIN 
YANINDAYIZ 
Manavgat Belediye 
Başkanı Dr. Niyazi Nefi 
Kara,“Ailelerimizin de be-
lirttiği  gibi çocuklarımızın 
mutluluğu, bizim mutlulu-
ğumuzdur. Onların yüzün-
deki tebessüm, yaptığımız 
tüm çalışmaların en büyük 
motivasyon kaynağıdır. Bu 
tür etkinliklerle çocukları-
mızın hem eğlenmelerini 
hem de sosyal becerilerini 
geliştirmelerini hedefliyo-
ruz. Manavgat Belediyesi 
olarak, geleceğimizin 
teminatı olan çocuklarımı-
zın her zaman yanlarında 
olmaya devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı. 
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